



**Newsletter September 2017**

Dear Meltemians

It's been a great pleasure to spend the summer with you at Meltemi Windsurf Rhodes beach. Now that the first season under our management is over its peak, it is time for a review and an outlook.

Your opinion is important for us in order to improve and ensure your satisfaction next season. We shall be grateful if you could spend some few minutes to complete attached form, and send the same to [feedback@meltemi-windsurf-rhodes.com](mailto:feedback@meltemi-windsurf-rhodes.com) before October 31<sup>st</sup>, 2017.

Kerstin has volunteered to receive your valuations, review and summarize them, and forward the summary to Georges and Martin. Only she has access to the feedback mail account. So you won't have to flush after some harsh criticism seeing us next season at the beach.

We then have the chance to incorporate your feedback into our 2018 planning. And in good old tradition, our December Newsletter will inform about the 2018 changes.

We like to take the opportunity to say a big thank you for bearing with in 2017. Many thanks to our team Elisabeth, Katarina, Diege and Boril. And thanks in advance to Kerstin ☺

And don't forget: we are open till end of October!



Liebe Meltemi Surfgemeinde,

Wir haben uns riesig gefreut, mit Euch den Sommer verbringen zu dürfen. Nachdem sich nun die erste Saison unter unserer Regie dem Ende neigt, ist es Zeit für einen Rückblick, sowie einen Ausblick.

Eure Meinung ist uns wichtig: wir möchten uns bemühen, Eueren Wünschen gerecht zu werden, und wäre daher sehr dankbar, wenn Ihr Euch ein paar Minuten Zeit nehmen könntet, und den beigefügten Feedback Bogen ausfüllen könntet. Bitte schickt diesen bis zum 31.10.2017 an [Feedback@meltemi-windsurf-rhodes.com](mailto:Feedback@meltemi-windsurf-rhodes.com).

Kerstin hat sich bereit erklärt, die Antworten zu sichten, zusammenzufassen, und Georges und Martin zukommen zu lassen. Nur Kerstin hat Zugang zu der Feedback Mailbox, d. h. Euer Feedback wird nicht direkt von uns gelesen, ich müsst also nicht erröten, wenn Ihr nach harter Kritik nächstes Jahr an die Station kommt.

Wir haben dann die Chance, Euer Feedback für die 2018 Planung aufzunehmen. Und in bereits geübter Tradition werden wir die 2018 Neuerungen im Dezember Newsletter kommunizieren.

Ansonsten: herzlichen Dank, dass Ihr uns die Treue gehalten haben. Vielen Dank auch an unser tolles Team mit Elisabeth, Katarina, Diego und Boril. Und vielen Dank bereits vorab an Kerstin ☺.

Und nicht vergessen: wir sind noch bis Ende Oktober für Euch da!

Hang loose,

*Georges*

*Martin*